
 

 
 

Ψυχικό 26/9/2012 
 
Αγαπητοί συνδημότες, 
 

Υπάρχει πρόβλημα με τις κίτρινες σακούλες της ανακύκλωσης στο Ψυχικό. 
Παρόλο που αγοράσαμε την τελευταία φορά 290.000 σακούλες, 30% 
περισσότερες από τα προηγούμενα έτη και ενώ μέχρι τώρα έφθαναν για ένα 
χρόνο, φέτος μας τελείωσαν στους 10 μήνες. Δυστυχώς, από τα στοιχεία που 
έχουμε, δεν εμφανίζεται παράλληλη αύξηση στα ανακυκλώσιμα υλικά ώστε να 
δικαιολογείται η αυξημένη αυτή χρήση. Προφανώς, οι σακούλες που δίνει ο 
Δήμος δεν πηγαίνουν όλες στην ανακύκλωση. 
 

Το επόμενο διάστημα λοιπόν, μέχρι ο προμηθευτής μας να μπορέσει να μας 
παραδώσει και δεδομένου ότι οι διαδικασίες στο Δημόσιο είναι σύνθετες και 
χρονοβόρες, ο Δήμος δεν θα μπορεί να διαθέτει κίτρινες σακούλες. 
 

Σας παρακαλούμε να μη σταματήσετε την ανακύκλωση αυτό το 
διάστημα. 
 

Όσοι έχετε ακόμα κίτρινες σακούλες να τις προσέχετε! Να τις γεμίζετε 
περισσότερο και μη τις βγάζετε μισοάδειες. 
Όσοι από εσάς έχετε ειδικό κάδο για ανακύκλωση έξω από το σπίτι σας 
βαμμένο με κίτρινο καπάκι να τον γεμίζετε με σακούλες άλλου χρώματος 
και εμείς θα τον αδειάζουμε κανονικά. 
Όσοι κατοικείτε κοντά σε περίπτερα, στη Νέα Αγορά και στα σχολεία, 
υπάρχουν 50 μπλε κάδοι ανακύκλωσης, όπου μπορείτε να τοποθετείτε τα 
ανακυκλώσιμα χωρίς σακούλα. 
Έχω επίσης επικοινωνήσει με τον ΑΒ Βασιλόπουλο στο Φάρο, όπου 
πωλούν κίτρινες σακούλες που μπορείτε να αγοράσετε (βέβαια αυτές δεν 
έχουν το λογότυπο του Δήμου) εμείς όμως θα ξέρουμε ότι θα περιέχουν 
ανακυκλώσιμα. 
 

Πιστεύω ακράδαντα ότι οι ποσότητες των ανακυκλώσιμων υλικών που 
μαζεύονται στο Ψυχικό μπορούν να τριπλασιαστούν με το ενδιαφέρον σας και 
τη συνεργασία σας. 
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